

NUMBERS

8.4722 million

According to a report released by China Automotive Technology and Research Center on July 5, China produced cumulative 8.4722 million cars in the first half of this year...

847.22 万辆

7月5日, 中国汽车技术研究中心发布了今年上半年国产汽车产销报告...

21 billion

As of now, 24 commercial banks and 16 guarantee agencies in China have filed about 1,400 registrations of IPR pledging...

210 亿元

截至目前, 中国已有24家商业银行和16家担保机构在国家知识产权局办理专利权质押登记...

874,763

The China Patent Electronic Examination System project has been running well since it was launched on February 20 this year...

87.4763 人次

自今年2月10日正式上线以来, 中国专利电子审批系统运行良好...

12 million

In 2009, companies and organizations' PCT application in Beijing obtained a national fund of 12.92 million yuan...

1200 万元

2009年, 北京市企事业单位以《专利合作条约》(PCT)途径提交的国际专利申请共获得国家财政资助1292万元...

5,000

Beijing Customs seized 5,000 infringing cellphones whose trademark was covered by screen protective film...

5000 余部

北京海关日前宣布, 首次查获利用屏幕保护膜盖商标的侵权手机5000余部...

13,322

According to Gansu Administration for Industry and Commerce, in 2009, Gansu registered 3,535 trademarks...

1.3322 万件

日前, 甘肃省工商行政管理局公布了甘肃省商标注册情况...

责任编辑 汪玮玮 Executive Editor Wang Weiwei

Wen stresses patent prerequisite for global company

温家宝在湖南考察时强调

世界级企业要有世界领先发明和专利

An internationally competitive company needs products of the best quality, world-leading patent technologies and inventions.

On July 2, Wen visited Chutian S&T Company, a Changsha-based leading Chinese medicine company...

food packaging machinery. It now owns more than 500 Chinese patents and 10 national industrial standards.

本报综合新华社消息 近日, 中共中央政治局常委、国务院总理温家宝在湖南长沙就经济发展情况调查研究时指出...

自主创新。要建成一个世界级企业, 就要有处于世界领先地位的发明和专利。

7月2日, 温家宝到中国制药装备行业龙头企业楚天科技有限公司考察...



Chinese Premier Wen Jiabao is talking with an employee of Changsha Sunward Company. 图为温家宝在长沙山河智能机械公司生产车间与工人亲切交谈。

Shanghai-Nanjing high-speed rail advances in innovation

运用创新与知识产权

沪宁高铁 领跑世界

A new high speed train service from Shanghai to Nanjing was launched on July 1. The 300km-long rail is full of IPRs...

The laying of the CRTS-I railway is unballasted track, which places extremely high requirement on construction technology.

technology. The expansion joints are no more reserved at the middle of the track...

本报讯 7月1日, 上海至南京的沪宁城际高速铁路正式开通运营...

自主知识产权的技术, 用两年时间修建了一条300公里长的疾速大道...

据了解, 沪宁高铁所铺设的CRTS-I型轨道板属于无砟轨道, 对施工的技术要求极高...

SIPO issues a report on overseas IP environment

国外知识产权环境专题研究首批成果亮相

On July 7, an international IP environment forum aiming to guiding company to safeguard their right overseas and providing public welfare IP information...

At the forum, the first group of reports on foreign IP

environment were issued by SIPO. Four reports on the U.S. and Europe were in the center of attention.

本报讯 7月7日, 国际知识产权环境论坛在京开讲...

境, 美国国际贸易委员会“337调查”有关实务...

据了解, 此次论坛发布了国家知识产权局关于国外知识产权环境专题研究的首批成果...

EXPRESS

STARBUCK files a court case for namesake registration

“STARBUCK”商标引发纠纷

STARBUCK, one of the world 500 fortune, filed a court case against the Trademark Review and Adjudication Board (TRAB)...

In March 2002, STK PAINT company filed for registration of trademark for STARBUCK and its figures with the Trademark Office (TMO)...

TRAB also uphold the TMO's decision.

We will follow the development of the case.

(by Ma Xingchao/Ke Xin)

本报讯 日前, 记者从北京市第一中级人民法院了解到, 因“STARBUCK及图”商标被上海蓝方圆科技发展有限公司注册...

本报将对事件的进展继续予以关注。

IP CHINA'S IP MANUAL

Circular on Strengthen Management of S&T Project Acceptance for Eleventh Five-Year Plan

《关于加强十一五科技计划项目总结验收相关管理工作的通知》

The Ministry of Science and Technology recently released the Circular on Strengthen Management of S&T Project Acceptance for Eleventh Five-Year Plan...

Under the circular, IPR and technology standard examination should be regarded as an important factor in project acceptance...

technological know-how and software registration.

近日, 中国科技部发布《关于加强十一五科技计划项目总结验收相关管理工作的通知》...

通知要求, 要将知识产权和技术标准考核作为项目课题结题验收的一项重要内容...